

СОДЕРЖАНИЕ

ЭКОНОМИЧЕСКИЕ НАУКИ

<i>Белоусов Е.А., Белоусова О.В., Карасев М.М., Костенко Е.И., Петухова Е.П.</i> Исследование ассортимента ненаркотических анальгетиков для ветеринарного применения.....	9
<i>Беспалов Р.А., Мартышова Г.Р.</i> Современная оптимизация политики депозитных операций российских кредитных организаций.....	16
<i>Игольникова И.В.</i> Антикризисная трансформация бизнеса в условиях политической турбулентности.....	22
<i>Рожков Е.В.</i> Экономическая оценка внедрения цифровой платформы по управлению муниципальным имуществом	27
<i>Тачкова И.А., Бацылева М.В.</i> Цифровые платформы в сфере закупок для обеспечения государственных нужд...	37

СОЦИОЛОГИЧЕСКИЕ НАУКИ

<i>Гузеев А.Н., Казорина Ж.А.</i> Проблемы кадрового потенциала на примере предприятий жилищно-коммунального хозяйства.....	44
<i>Смирнова Т.В.</i> Социальный маркетинг: факторы и особенности восприятия социально ориентированных тем	50
<i>Сычева Е.Ю., Богомолова А.И., Евлаш С.Ю.</i> Дискурс истории социологии: российский период творчества Питирима Сорокина.....	55

ЮРИДИЧЕСКИЕ НАУКИ

<i>Бредихин А.Л.</i> Первые «советы» у истоков революции.....	68
<i>Распопова Т.А., Рожковская Ю.И.</i> Формирование института судебных лингвистических экспертиз в России.....	72
<i>Сахарова Ю.В., Дебушевский Т.И.</i> Акции и криптовалюта как предмет для инвестирования: сравнительное исследование	83

CONTENTS

ECONOMICS

<i>Belousov E.A., Belousova O.V., Karasev M.M., Kostenko E.I., Petuchova E.P.</i> Research of the range of non-narcotic analgesics for veterinary use	9
<i>Bespalov R.A. Martyshova G.R.</i> Modern optimization of the deposit operations policy of russian credit institutions.....	16
<i>Igolnikova I.V.</i> Anti-crisis transformation of business in conditions of political turbulence.....	22
<i>Rozhkov E.V.</i> Economic assessment of the introduction of a digital platform for municipal property management.....	27
<i>Tachkova I.A., Batsyleva M.V.</i> Digital platforms in the sphere of procurement to provide state need.....	37

SOCIOLOGY

<i>Guzeev A.N., Kazorina Zh.A.</i> Problems of personnel potential on the example of housing and communal services enterprises.....	44
<i>Smirnova T.V.</i> Social marketing: factors and features of the perception of social oriented themes.....	50
<i>Sycheva E.Yu., Bogomolova A.I., Evlash S.Yu.</i> The discourse of the history of sociology: the russian period of Pitirim Sorokin's creativity	55

LAW

<i>Bredikhin A.L.</i> First "tips" at the sources of the revolution.....	68
<i>Raspopova T.A., Rozhkovskaya Y.I.</i> The history of the formation of the institute of linguistics examinations in Russia.....	72
<i>Sakharova Ju. V., Debushevsky T.I.</i> Stocks and cryptocurrency as a subject for investment: a comparative study.....	83